

PHOTO EXHIBITION FROM THE ESTATE OF
FOTOAUSSTELLUNG AUS DEM NACHLASS VON

SIBYLLE BERGEMANN

3. APRIL
2025

Vernissage & Inauguration of the Sibylle Bergemann Rooftop Terrace
Vernissage & Eröffnungsfeier der Sibylle Bergemann Dachterrasse

MDC-BIMSB
Hannoversche Str. 28, 10115 Berlin

6 pm: Frieda von Wild and Lily von Wild,
daughter and granddaughter of S. Bergemann
18 Uhr: Frieda von Wild und Lily von Wild,
Tochter und Enkeltochter von S. Bergemann
6:30 pm: Reception on the rooftop terrace
18:30 Uhr: Empfang auf der Dachterrasse



Registration
Anmeldung



Berlin Institute
for Medical
Systems Biology



Sibylle Bergemann (Aug 29, 1941 – Nov 1, 2010) was one of Germany's most influential photographers, celebrated for her work in East and reunified Berlin, and breaking traditional boundaries by blending documentary and art. For more than four decades, she and her family lived within walking distance of today's site of the Berlin Institute for Medical Systems Biology of the Max Delbrück Center (MDC-BIMSB).

Sibylle Bergemann (29.8.1941 – 1.11.2010) war eine der prägendsten deutschen Fotografinnen, und erlangte insbesondere durch ihre Arbeiten in Ost- und später im wiedervereinigten Berlin große Bekanntheit. Indem sie Dokumentation und Kunst verband, durchbrach sie traditionelle Grenzen der Fotografie. Über vier Jahrzehnte lang lebten sie und ihre Familie in naher Umgebung des heutigen Berliner Instituts für Medizinische Systembiologie des Max Delbrück Center (MDC-BIMSB).

**MAX
DELBRÜCK
CENTER**

Discovery for tomorrow's medicine